
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 293
van KATHLEEN KREKELS
datum: 26 januari 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Kleuters met een beperking in het buitengewoon onderwijs  -  Stand van zaken

Naar aanleiding van mijn interventie bij de vraag om uitleg van Steve Vandenberghe van 
27 oktober 2022 over de rol van de centra voor leerlingenbegeleiding (CLB’s) bij 
doorverwijzingen naar het buitengewoon onderwijs, wens ik volgende vragen te stellen.

1. a) Heeft de minister zicht op het aantal kleuters dat rechtstreeks doorstroomt van 
kinderopvanginitiatieven voor kinderen met een beperking naar het 
buitengewoon kleuteronderwijs? Zo ja, hoeveel zijn dat er op jaarlijkse basis 
sinds 2015?

b) Aan welke voorwaarden moet er worden voldaan om deze doorstroom mogelijk 
te maken? Is er een verslag van het CLB nodig?

2. a) Heeft de minister zicht op de geboorteaantallen van kinderen met een 
gediagnosticeerde beperking binnen het jaar na geboorte? Zo ja, hoeveel zijn dat 
er op jaarlijkse basis sinds 2015?

b) Graag een onderscheid naar de overeenkomstige types in het buitengewoon 
onderwijs.



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 293 van 26 januari 2023
van KATHLEEN KREKELS

Mijn onderwijsadministratie geen zicht heeft op de gevraagde cijfers.
Deze leerlingen hebben inderdaad een verslag van het CLB nodig voor de toegang tot het 
buitengewoon onderwijs.


